
Zápis z jednání Školské rady ze dne 8. října 2024 

Přítomni: 

zástupce statutárního města HK: Kateřina Snopková, Alena Nekolová 

zástupci rodičů: Petr Náhlovský, Jana Hochmanová 

zástupci školy: Martin Hušek (ŘŠ) – stálý host, Martin Špliňo (ZŘŠ),           
          Michal Herink (připojen online) 

omluven:  

Program: 

1. Schválení jednacího řádu – pro 6 zdržel 0 proti 0 
2. Kontrola zápisu z minulé Školské rady (dále jen ŠR) ze dne 9. 4. 2024 
3. Volba předsedy ŠR  
4. Informace ZŘŠ 
5. Projednání a schválení výroční zprávy školy 
6. Diskuze a různé 
7. Stanovení termínu příštího zasedání ŠR 

Jednání : 

Ad 2)  

ŠR projednala zápis z minulé Školské rady – schváleno  

 
Ad 3)  Volba nového předsedy ŠR.  

Navržený kandidát p. Petr Náhlovský byl zvolen 5 hlasy, 1 se zdržel 
hlasování. 

Ad 4) 

- Rozpočet:  
Mzdový: výpočet Ph maxu dopadl dobře, rozpočet by se neměl krátit, 
čekáme na potvrzení konkrétních čísel. 
Provozní rozpočet ZŠ a MŠ: i po navýšení v lednu 2024 a při pravidelné 
dotaci doplňkovou činností nedovolí výraznější „rozkvět“, ale nebude 
mínusový. Sráží nás i letos zavedené pravidlo – pokud snížíme spotřebu 
plynu, dostáváme sankční poplatek za neodebrání minimálního množství 
(zatím přes 100 tisíc Kč).  
Rozpočet ŠJ: v loňském roce byl výrazně dotován doplňkovou činností, 
přesto bylo třeba žádat o 250 tisícovou dotaci, navýšení pro rok 2024 



bylo 150 tisíc Kč. Předpoklad výrazného záporného čísla. Po dopočítání 
bude na začátku listopadu podána žádost o posílení.   
Do diskuze: školu, pracovníky stojí úsilí, čas… organizace doplňkové 
činnosti. Následně větší část výnosů není investována do „vzdělávacích 
nadstandartů“ ale do posilování provozního rozpočtu školy směrem 
k energiím. 

 

- Vzdělávání: ŘŠ 1. 8.- zahájil své druhé funkční období. V nové koncepci 
výrazný důraz na budování klimatu školy.  

- Velmi uspokojivě rozběhnuto vzdělávání nadaných a talentovaných žáků 
(kroužek, celoškolní LOOK! olympiáda, vypichované hodiny…). 

-  Vzhledem ke stavebnímu rozvoji Kuklen se očekává populační příliv. 
Naším cílem je otevřít v následujícím šk. roce 3 šesté třídy a 2 první třídy.  

- Přijímací řízení: absolventi úspěšní. Konstatujeme, že většina žáků se  
hlásí na maturitní obory, o učňovské/řemeslné obory je malý zájem, 
přestože roste poptávka po řemeslných profesích a propagujeme je.  

- Úspěchy v soutěžích:  
- V atletice byla družstva chlapců v krajských a v republikových kolech. 

V regionu jsme měli úspěšné zástupce v olympiádě v Čj a v dějepisu. 
- Personální oblast: v MŠ Plačice se stala ZŘŠ p. uč. Kyselová. Do MŠ 

Markova přijata paní učitelka Antalová. 
Změny v ZŠ. Zpět po mateřské dovolené se do školy vrátila p. uč. P. 
Cejnarová (Aj, Vv).  Po odchodu dvou pracovnic do penze (s aprobacemi 
M ,F, Př) jsme přijali p.uč. Lučanovou + zbývající hodiny rozdělili mezi 
stávající vyučující. Úvazky vyučujících na II. stupni naplněny prakticky na 
maximum. 
Změny na pozici asistentů: po odchodu slečny L. Ondrové nastoupila p. 
asistentka S. Bodnarová, pro potřeby našich žáků přijata p. as. Saková a 
p. as. Skakunová.  
V rámci finančních úspor došlo k redukci tandemové výuky. 

- Rekonstrukce: V posledních letech probíhají průběžné rekonstrukce a 
opravy školních budov (pomalu doháníme 30 let trvající stavební uzávěru 
Kuklen a na ni navazující 20 let trvající malý zájem města HK o tuto 
lokalitu a o tuto školu). V září dokončena rekonstrukce malé tělocvičny, 
Probíhá rekonstrukce školního hřiště. Škola o prázdninách investovala do 
modernizace tříd tříd.  

- Projekty a akce: Třída 8.A pod vedením p. uč. Hany Zaplatílkové 
dokončila projekt Školy pro udržitelný život – s tématem fairtrade. 
Navazuje třída p. uč. Herinka s tématem finanční gramotnosti. 
Žákovský parlament – každý měsíc má připravenu akci pro žáky, školu. 



Kulturní akce reprezentoval: tradiční koncert ke Dni matek, Maškarní 
ples, Kuklenský ples, Adventní koncert, Vystoupení hudebníků, Komunitní 
setkání u vánočního stromečku, Garden party. 
V předvánočním čase proběhly dílny a prodejní výstava Vánoční jarmark. 
Deváté třídy se rozloučily se ZŠ 27.června v respiriu I. stupně. 
Červnový 4. ročník burzy minerálů, fosilií a šperků – dotahuje náš cíl být 
vzdělávacím a kulturním centrem Kuklen. 

- Spolupráce s KMS: úspěšně pokračuje. Např. proběhlo slavnostní 
odhalení pamětní desky významného malíře a výtvarníka Bohumila 
Kubišty v úvodu tradiční Zahradní slavnosti („Garden party“) dne 21. září 
2024.  
 

Ad 5) 

- ŠR projednala a jednohlasně schválila Výroční zprávu školy 2023/2024 
 

 

Ad 6) 

Diskuze nad probíhajícím stavebním rozvojem Kuklen (plánované 
projekty, realizovaná bytová i komerční výstavba). 
Problematika inženýrských sítí u školní haly – dešťová kanalizace, plyn. 
V akčním plánu města vedena výstavba nové školní jídelny v letech 2026-
27 – realizací by se vyřešilo mnoho problémů, které nám „ztěžují“ život. 

 

Ad 7) 

Schválen termín příštího zasedání ŠR: 18. 3. 2025 v 16 hodin 

V Hradci Králové dne 8. 10. 2024 

 

Zapsal: Michal Herink       

 


